

# Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	<b>06.03.17</b>		
Møtetype	<b>Styremøte</b>	kl	<b>20:00</b>	Neste møte:	<b>02.04.2017</b>
Møtested	<b>Bygdehuset</b>	Møte nr	<b>SM 01</b>	Kl.:	<b>20:00</b>
		Ref.	<b>KH</b>	Sted	<b>Bygdehuset</b>

Side 1 av 2

Status: T=tilstede, / DT= delvis tilstede / F=forfall / K= kopi til info / MI = møte ikke / x= innkalt til neste møte / (x) = tilgjengelig neste møte TL=tilstede på lync						
Firma	Fork	Person	e-post	Status	Sendes	Innkalt til neste
Leder	MHD	Mathilde H. Dahl	Styret@trondjord.com	T	X	
Nestleder	KH	Kurt Holien	Styret@trondjord.com	T	X	
Kasserer	FAH	Frank Arne Hansen	Styret@trondjord.com	MI	X	
Medlem	SAH	Stein Are Hansen	Styret@trondjord.com	T	X	
Sekretær	TJ	Tonje Jensen	Styret@trondjord.com	MI	X	
Medlem	PGP	Per Gunnar Pettersen	Styret@trondjord.com	T	X	
Vara m/møterett	JKR	Jørn Kjetil Rotnes	Styret@trondjord.com	T	X	
Vara	SS	Sissel Solbakken	Styret@trondjord.com	T	X	

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	<b>Referatsaker</b>		
01.01	Referat fra forrige møte Ingen kommentarer.	INFO	
01.02	<b>Administrative / møter</b> - Kontituering iht årsmøte vedtak	KH	
01.03	<b>Virksomhetsplan 2017. med ansvar.</b>		
	<b>Punkt 1. Oppvekstvilkår</b>		
	- Trondjord Barnehage (tilbygg/nybygg)	MHD	
	- Veilys (nye og knyttesammen eksisterende)	PGP	
	- Ny drenerings grøft v/FV 65 samt avrenning mot skolen	SAH	
	<b>Punkt 2. Tilrettelegging boligbygging</b>		
	- Hvor kan det bygges, samt eksisterende tomter	KH	
	<b>Punkt 3. Næringsutvikling – nye næringer?</b>		
	- Havbruk	KH-FAH	
	- Turisme – vinter/sommer	JKR-TJ	
	- Næringshage??		
	<b>Punkt 4. FV 65 Tiltak FV</b>		
	- Rekkverk avbøyninger på de som er «butt»	JKR-SAH	

## Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	<b>06.03.17</b>		
Møtetype	<b>Styremøte</b>	kl	<b>20:00</b>	Neste møte:	<b>02.04.2017</b>
Møtested	<b>Bygdehuset</b>	Møte nr	<b>SM 01</b>	KL:	<b>20:00</b>
		Ref.	<b>KH</b>	Sted	<b>Bygdehuset</b>

Side 2 av 2

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vindskjerm Risvika</li> <li>- Utbedringer Tunell - Rakkenes</li> </ul> <p><b>Punkt 5. Hjemmeside.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Få hjemmesiden opp, Sissel sjekker dette med Anette S. kan hun tenke seg å bygge den opp?</li> </ul> <p><b>Punkt 6. tiltak som utviklingslaget kan støtte</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Avventer søknader</li> </ul>	JKR-SAH JKR-SAH  SS	
<b>01.04</b>	<b>Status saker fra 2016.</b>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ferdigstille skiltplasseringene (barn leker ect)</li> <li>- Nett ball binge</li> <li>- Rest tilskudd</li> </ul>	SAH/JKR FAH-PGP	01.05.17 01.05.17
<b>01.05</b>	<b>Styremøter for 2017.</b>		
	Mathilde sender ut innkalling i Outlook for styremøter 2017	MHD	20.03.17
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- 24. april</li> <li>- 29. mai</li> <li>- 4. september</li> <li>- 6. november</li> <li>- 22. januar 2018 (siste for årsmøte)</li> </ul>		
<b>01.06</b>	<b>Årsmøte arbeidsutvalget 2017, 17 og 18 mars - hvem stiller</b>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Lørdag: kurt og Per Gunnar</li> <li>- Søndag Kurt og Mathilde</li> </ul>	Info	
<b>01.07</b>	<b>Driftssaker:</b>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Kjøp en bærbar PC som skal ligge på bygdehuset</b></li> <li>- <b>Opprett dropboks som styresaker legges i</b></li> </ul>	MHD MHD	20.03.17 20.03.17
<b>01.08</b>	<b>Saker som skal meldes hovedstyre sitt årsmøte, frist 10.03.17</b>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Avsettes beløp til veilys/trafikksikkerhets tiltak i distriktet</li> <li>- Tiltak for å bedre den økte vinterturismen,</li> </ul>	KH KH	10.03.17 10.03.17

04.12.2017

Kurt Holien / referent.

Per-gunnar Petter

Stein-Anders

Kurt Holien  
Franki & Han  
Mathilde & Dale